
 

 

Verslag GMR 18-11-2021 
  1
  

 

 

Verslag GMR-vergadering van 18 november 2021 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding 

Aanwezig: 

Dhr. Stephan Matthee (voorzitter) 

Mw. Mandy Donkers (vicevoorzitter) 

Mw. Jennifer Berkhout 

Dhr. Twan Klein Zieverink  

Mw. Ellis Pranger 

Aanwezig: 

Mw. Stefanie van Dijk 

Mw. Willemien Geers 

Mw. Monique Luijben 

Mw. Hennie Fransen  

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Anne-Marie de la Cousine 

 

Afwezig met kennisgeving:  Dhr. Ruud Driessen 
 

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

Mw. Bonna Roos 
 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 

Verslag GMR-vergadering 18 november 2021 

 

1. Opening  

Stephan opent de vergadering om 18.32 uur, zonder bestuur.  

Een hartelijk welkom aan Hennie Fransen en Igor Ronckers als nieuwe PGMR-leden. 

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

Door de huidige omstandigheden vindt deze vergadering online plaats via Teams. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Geen ingekomen stukken. 

Aan de agenda worden geen punten toegevoegd.  

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 21 september 2021 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven aspirant-leden schooljaar 2021-2022’ mag op de lijst blijven staan. 

*‘Nadenken over wie eventueel zitting wil nemen in de ‘werkgroep financiën’ en wie eventueel de 

rol als voorzitter ambieert’ blijft op de lijst. Ruud wordt gevraagd door Stephan om na te denken 

over de rol van voorzitter en ook Jennifer geeft aan hierover na te willen denken. Wellicht is het 

verstandig om in de flyer ‘oproep van nieuwe leden’ ook de oproep te doen voor een voorzitter. 

*’Beleid startende leerkracht nasturen met de toevoeging ‘Talenten motivatie analyse’ voor 

komende vergadering’ mag van de lijst. 

*‘Etentje GMR regelen’, blijft op de lijst staan totdat dit georganiseerd kan worden. 

*‘Afscheid Roel’ mag van de lijst. Roel heeft inmiddels zijn afscheidscadeautje opgehaald bij 

Joanita. Hij bedankt iedereen voor het presentje én de goede samenwerking.  

*‘ Flyer oproep nieuwe leden GMR doorsturen aan RvB’ mag van de lijst.  

*’Aangeven welke vragen nog te bespreken n.a.v. het thema ‘onderwijskwaliteit’’, blijft nog op de 

lijst staan. 
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*‘Verzoek om vergaderstukken twee weken van te voren aan te bieden 

aan GMR-leden ‘ mag van de lijst. Een deel van het aanleveren is 

mogelijk om dat op tijd te doen maar het kan soms zijn dat het wat later wordt aangeleverd. Er 

wordt geprobeerd zoveel mogelijk aan te leveren tot één week van tevoren, twee weken voor de 

vergadering is niet haalbaar. Het verzoek om zelf ook het GMR-platform in de gaten te houden. 

*’Ledenlijst, rooster van aftreden en lijst contactfunctionarissen GMR bijwerken en bespreken 

komende vergadering’ is geregeld. Mag van de lijst. 

*’Onderzoeken/opnemen in het protocol medisch handelen hoe stichting Prodas juridisch kan 

bijstaan bij aansprakelijkheidsstelling én toevoegen formulier toestemming leerkracht’ is gedaan, 

mag van de lijst. 

*’Aanpassen reglementen/statuten GMR vóór 1 januari’ blijft op de lijst. Dit loopt nog. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Protocol medisch handelen  

Het protocol ‘medisch handelen’ is mee teruggenomen na vorige vergadering en inmiddels 

aangepast. In de bijgevoegde aanbiedingsmemo staat beschreven waar en wat er is veranderd in 

het protocol, er is een inventarisatie onder directeuren uitgezet (die voortaan ook jaarlijks zal 

worden gehouden) en tot slot is uitgezocht op welke wijze de juridische bijstand is gedekt voor 

medewerkers waarbij is besloten een uitgebreidere dekking te nemen dan die Prodas had. Dit alles 

ter verduidelijking van het protocol. De GMR kan dit meenemen in de besluitvorming. 

Het aangepaste protocol is vanmiddag pas rondgestuurd en de GMR wil dit eerst rustig doorlezen 

om tot een goede besluitvorming te komen. De GMR zal uiterlijk 24 november een besluit nemen 

over het protocol. 
 

4.2 Stand van zaken Corona 

Corona komt steeds meer voor op de scholen. Er zijn op enkele scholen binnen Prodas klassen 

thuis. De scholen hoeven nog niet te worden gesloten, maar de situatie wordt wel steeds slechter. 

Het is spannend, zeker nu de kerstvakantie nog ver weg is. 

Klassen thuis krijgen vaak al dezelfde dag online les. 

De hoop is dat er niet teveel leerkrachten ziek worden. Het ziekteverzuim is tot nu toe nog op te 

vangen vooral door leerkrachten die eigenlijk NPO-taken hebben, de vervangerspool is leeg. 

Prodas houdt zich strikt aan de regels van het RIVM, mochten de scholen moeten sluiten dan staat 

Prodas klaar voor online les. 

De scholen en leerkrachten doen het fantastisch, op school óf online. Prodas is supertrots. Maar dit 

alles heeft een grens, dat is duidelijk. 

Het wekelijks corona-overleg is ook weer gestart, er komen veel moeilijke vragen binnen en soms 

zijn de regels niet helder. 

Voorstel vanuit de GMR is om een bericht uit te sturen naar de ouders zodat er extra 

bewustwording is van de huidige situatie (bijv. houd je kind thuis bij klachten, laagdrempelig 

testen etc.), Prodas pakt dit op. 

Enkele vragen/opmerkingen: 

*’Is er een optie om de kerstvakantie te vervroegen/verlengen?’ 

Veel scholen spelen met de gedachte. Hopelijk komen er vanuit het kabinet duidelijke richtlijnen. 

*’Als een totale klas in quarantaine zit, krijgen ze dan online les?’ 

Ja. 

*’Als er enkele kinderen thuis in quarantaine zitten en de meerderheid in de klas op school, wordt 

er dan Prodas-breed duaal lesgegeven?’ 

Dat is per school verschillend hoe hiermee wordt omgegaan.  

*’Kunnen er vanuit Prodas eventueel extra voorzorgsmaatregelen worden getroffen?’ 

Dat is complex, Prodas neemt dit mee in het corona-overleg. 

*’Complimenten vanuit de oudergeleding aan de leerkrachten hoe ze omgaan met de hele situatie 

rondom corona!’ 

*’Hoe gaat Prodas om met klachten van kinderen die eigenlijk thuis zouden moeten blijven, dit 

voor de veiligheid van de leerkrachten?’ 

Het gesprek wordt aangegaan met de ouders. Soms merk je het niet. Per dag is de situatie anders. 
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4.3 Arbeidsmarkttoelage 

Het ministerie geeft een extra salaris toelage van 5-8% voor 

medewerkers op scholen die op basis van hun weging betiteld zijn als achterstandsscholen. Binnen 

stichting Prodas is dit één school, namelijk de Diamant voldoet hier aan.  

Alle mensen die vast op de school staan krijgen een toelage, ook de mensen die langdurige 

vervanging doen of ziek zijn. Mensen die kortdurende vervanging doen krijgen geen toelage. 

De GMR kan instemmen met de arbeidsmarkttoelage.   
 

4.4 Vervangersproblematiek 

De vervangerspool is bijna leeg. Niet alleen stichting Prodas kampt hiermee.  

De NPO-gelden slokken veel extra leerkrachten op, met als consequentie een bijna lege 

vervangerspool. Het totaal aantal handen voor de klas is meer door de NPO-gelden maar wel is 

alles minder flexibel. Dat is een serieus probleem.  

De inspectie biedt helaas ook geen oplossing. 

Binnen Prodas is al gebrainstormd (vanuit personeel, ouders, directies, MR-en) wat er nog gedaan 

kan worden om het probleem aan te pakken. Enkele zaken die onder andere zijn voorgesteld: 

gepensioneerden benaderen, directeuren extra voor de groep, 4 dagen school i.p.v. 5, week extra 

vrij en dan afwisselend per school, personeel extra uren geven, alles wat bij de PABO vrijkomt 

binnenhalen…. 

Vanuit Prodas wordt gevraagd of de GMR ook nog tips heeft om mee te nemen? Verzoek aan alle 

leden: graag hierover nadenken en doorsturen aan de RvB. 

Vraag: 

*’Blijft, met dit probleem in beeld, bij het protocol ‘begeleiding startende leerkracht’ het 2-jarig 

contract gehandhaafd?’ 

Prodas houdt daar nog steeds in grote mate aan vast. Prodas haalt leerkrachten binnen voor een 

carrière binnen de stichting en om samen het traject aan te gaan. de toon waarop we 

communiceren verandert wel en zal meer gericht zijn op ontwikkeling dan op beoordeling.  

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Concept begroting GMR  

Stephan geeft aan dat hij meer inzicht heeft gekregen in de begroting van de GMR, na overleg met 

Bonna hierover. Het budget voor 2022 is gebaseerd op 2019 (toen was er geen corona, dus het 

meest reële beeld). De begroting voor 2022 wordt goedgekeurd door de GMR. 

Vraag: 

*‘Als er budget over is, waar gaat dit heen?’  

Dit komt terecht bij de algemene reserves van Prodas wat uiteindelijk weer ten goede komt aan de 

scholen. 
 

_________________________________________________________ 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken stukken 

De uitkomsten van de GMR over de besproken stukken staan in het verslag genoemd per punt.  
 

Naar aanleiding van de stand van zaken rondom corona zijn er nog enkele vragen die bij de RvB 

worden neergelegd: 

*’Hoe houdt Prodas de belastbaarheid van leerkrachten in de gaten?’ 

*’Wat kan er eventueel worden afgeschaald (bijv. overlegmomenten)?’ 

*’Krijgen de scholen bij een eventuele lockdown voldoende tijd om over te schakelen?’ 
 

b.   Vragen onderwijskwaliteit verdelen 

Het verzoek aan iedereen om uit te zoeken welke vragen, die de meerderheid van de scholen 

betreffen, de komende vergaderingen nog aan de orde moeten komen. Graag reactie naar 

Joanita/Stephan. 
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c.   AOb-lidmaatschap 

Het is veel geld voor iets wat de GMR misschien niet gebruikt. Als de 

GMR met de vragen nergens terecht kan, dan wordt het opnieuw bekeken. Arnold van Horssen 

blijft vooralsnog de contactpersoon vanuit de AOb.    
 

d.   Contactpersonen GMR voor MR-en 

De lijst is ingevuld. Joanita zal het aanpassen. 

Ellis, Joanita, Mandy en Stephan zullen een centraal bericht opstellen wat vanuit de 

contactpersonen van de GMR rondgestuurd kan worden naar hun contact-MR(en) die zij hebben. 
 

e.   Rooster van aftreden / ledenlijst / werkgroepen aanvullen  

Ledenlijst is akkoord. Werkgroepen aanvullen wordt verschoven naar komende vergadering.                                               

Rooster van aftreden heeft de aandacht. De GMR hoopt dat er snel nieuwe aspirant-leden 

bijkomen, wellicht is het een idee om net voor de kerstvakantie nogmaals een flyer te verspreiden? 

Komende vergadering, 21 december, zal de GMR eerst inventariseren wat er nog nodig is. 
 

f.    Voortgang reglementen en statuten GMR? 

       Dit loopt. 

 

      Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 

De medische zorg voor leerlingen is meer gewaarborgd. De situatie omtrent corona t.b.v. de 

leerlingen is besproken en men wil het niveau binnen Prodas op peil houden. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.00 uur. 

 

 

Vergaderdata 2021-2022 - Locatie: Hart van Heuze   
 

*Dinsdag  21 september 2021 18.30 – 21.00 uur 

(borrel opening schooljaar ná de vergadering) 
 

*Donderdag 18 november 2021    18.30 - 21.00 uur  
 

*Donderdag  9 december         19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Dinsdag   21 december 2021  18.30 - 21.00 uur    
 

*Woensdag  23 februari 2022  18.30 - 21.00 uur    
 

*Dinsdag   15 maart 2022    19.00 - 22.00 uur     

(thema-avond GMR-MR)    
 

*Donderdag  21 april 2022    18.30 - 21.00 uur  
 

*Dinsdag  31 mei    19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept jaarrekening) 
 

*Dinsdag   14 juni 2022    18.30 - 21.00 uur   
 

*Dinsdag   19 juli 2022 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 


